

IN CASE YOU MISSED IT



## Women in Ontario's Labour Market: Progress, challenges and potential impacts of \$10 a day child care

This report examines the historical trends in labour market participation and outcomes for women in Ontario, assesses how women compare to men and estimates the potential impacts of \$10 a day child care.

[View Report](#)

[View Video Summary](#)



## Ontario Health Sector: 2023 Budget Spending Plan Review

This report reviews the Province's health sector spending plan in the 2023 Ontario Budget and the 2023-24 Expenditure Estimates.

[View Report](#)

[View Video Summary](#)

FINANCIAL ACCOUNTABILITY OFFICE UPDATE



Peter Weltman's 5-year term as Financial Accountability Officer ended on May 6 and, as set out in the *Financial Accountability Officer Act, 2013*, Jeffrey Novak has assumed the role of Acting Financial Accountability Officer until a new Officer is selected. During this time, the legislated work of the FAO will continue, including providing independent analysis of the Province's finances and trends in the provincial economy, and responding to requests from members and committees of the Assembly to undertake research.



RAPPORTS DU MOIS DERNIER



## Les femmes sur le marché du travail de l'Ontario : Progrès, défis et impacts potentiels des services de garde d'enfants à 10 \$ par jour

Ce rapport se penche sur les tendances historiques relatives à l'activité des femmes sur le marché du travail en Ontario et aux résultats qu'elles y obtiennent, compare la situation des femmes par rapport avec celle des hommes, puis estime les effets potentiels des services de garde d'enfants à 10 \$ par jour.

[Voir le rapport](#)

[Voir le résumé vidéo](#)



## Secteur de la santé de l'Ontario : Examen du plan de dépenses du budget 2023

Le présent rapport passe en revue le plan de dépenses du secteur de la santé de la province présenté dans le budget de l'Ontario 2023 et le Budget des dépenses 2023-2024.

[Voir le rapport](#)

[Voir le résumé vidéo](#)

MISE À JOUR DE LE BUREAU DE LA RESPONSABILITÉ FINANCIÈRE



Le mandat de cinq ans de Peter Weltman en tant que directeur de la responsabilité financière a pris fin le 6 mai et, comme le prévoit la *loi de 2013 sur le directeur de la responsabilité financière*, Jeffrey Novak sera directeur intérimaire de la responsabilité financière en attendant la nomination d'un nouveau directeur. D'ici là, le BRF poursuivra les activités que prévoit la loi, c'est-à-dire fournir une analyse indépendante de la situation financière de la province et des tendances de l'économie provinciale, et effectuer des recherches en réponse aux demandes des députés et des comités de l'Assemblée législative.